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Protokoll fört vid årsmöte 2002.03.25. 
 

Plats: Sunna Båtklubbs klubbhus, klockan 19:00. 
 
Närvarande:  Lars-Olof Johnson, ordförande MBKC 

Lars-Erik Blomqvist, LBS  
Bo Jönsson, ledamot Sunna BK 
Lars Ronnje, ledamot KMS 
Lars Persson, kassör NBK 
Tommy Boström, sam.kall för valber.  
K-na Sjösp.-klubb 
Göran Janrell, valber. Aspö BK 
Bertil Svedlund, valber. KBS 
 

Hans Tornerhjelm, revisor, MBKC 
Stig Håkansson, Sunna BK 
Representanter för: Jämjö BK, 
K-na Kanotklubb, Sunna BK, 
Lyckeby BS, Hasslö BK, 
Birger Wernersson, K-na kommun 
Jan-Anders Månsson, sekr. Tr.BK 

 
§1. Mötets öppnande. 
 Ordföranden hälsade deltagarna välkomna och förklarade sammanträdet för öppnat. 
 
§2. Val av ordförande för mötet. 
 Sittande, Lars-Olof Johnson valdes att leda mötet. 
 
§3. Val av mötessekreterare. 
 Sittande, Jan-Anders Månsson valdes. 
 
§4. Val av två justeringsmän. 
 Till justeringsmän valdes Stig Håkansson och Hans Tornerhjelm. 
 
§5. Årsmötets utlysning. 
 Mötet godkände mötets utlysande. 
 
§6. Fastställande av dagordning. 
 Dagordning för sammanträdet godkändes med tillägg av punkter för kommuninformation 

avseende upprensning av skärgården och våra hamnar. Samt sekreterarens information om tänkt 
Båtlivsmässa. 

  
§7. Upprop samt fastställande av röstlängd. 

Sekreteraren föredrog röstlängden vilken godkändes och fastställdes av mötet. 
 
§8. Verksamhetsberättelse. 
 Ordföranden läste upp verksamhetsberättelsen, vilken godkändes av mötet. 
 
§9. Revisionsberättelse. 
 Revisor Hans Tornerhjelm läste upp revisionsberättelsen för mötet, inget anmärkningsvärt 

framkom varför revisorerna förordade ansvarsfrihet för styrelsen avseende det gångna året. 
Revisionsberättelsen godkändes av mötet. 

 
§10. Ansvarsfrihet för styrelsen under det gångna året. 
 Mötet beviljade styrelsen full ansvarsfrihet för det gångna året. 
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§11. Inkomna ärenden och motioner. 
 Ingen i styrelsen hade erhållit några motioner eller skrivelser varför punkten lämnades. 
 
§12. Behandling av styrelsens förslag till åtgärder under året. 
 Kassören redogjorde för att året 
 
§13. Förslag till budget för 2002. 

 Kassören redogjorde för att året haft ett negativt resultat om 2.907:04. Utgående balans 
redovisades om 74.160:11. 

− Kassören lade fram ett förslag till budget där en kommentar om kostnader i samband med 
Båtlivsmässan borde diskuteras under årsmötet. I dessa diskussioner framfördes synpunkt om att 
styrelsen borde ges full frihet att genomföra mässan på ett bra sätt och att använda de 
tillgängliga bankmedlen som en övre gräns. Mötet godkände förslaget. 

 
§14. Val av styrelseledamöter och utseende av styrelseordföranden. 
 Valberedningen företräddes av Tommy Boström, till ersättare för avgående ordföranden föreslogs 
 Jan-Anders Månsson vilket accepterades av mötet, på valberedningens förslag till ordinarie 

ledamöter valdes Anders Malmörn och Göran Janrell.  
 
§15. Val av en revisorer och revisorsuppleant. 
 Valberedningen föreslog omval av revisorerna Hans Tornérhjelm, Lars-Håkan Winkler samt 

revisorsuppleanten Per-Olof Andersson för ytterligare ett år. Mötet beslutade enligt lagt förslag. 
 
§16. Val av styrelsesuppleanter. 
 Omval av suppleant Lars–Erik Blomqvist och nyval av Sökjer Pettersson föreslogs mötet. Mötet  
 beslutade enligt lagt förslag. 
 
§17. Val av ledamöter till valberedningen. 

Ordföranden föreslog omval av de kvarvarande ledamöterna Tommy Boström och Bertil 
Svedlund, Hans Tornerhjelm erbjöd sig att ersätta Göran Janrell vilket mötet accepterade och 
beslutade. 

 
§18. Val av ledamöter till Båtrådet. 
 Ordföranden förklarade att samtliga ledamöter och suppleanter är att betrakta som Båtsams ledamöter i  
 Båtrådet enligt ett tidigare fattat beslut varför punkten föreslogs att strykas. Mötet beslutade detta. 
 
§19. Övriga ärenden som styrelsen valt att hänskjuta till årsmötet. 
   Vid denna punkts början valde avgående ordföranden att lämna mötet och lämnade över  
    mötets ordförandeskap till sekreteraren p.g.a. inbokning på annat möte. 

− Birger Wernersson från Karlskrona kommun informerade om att båtklubbar framfört synpunkter 
om nedskräpning i hamnar och skärgård borde åtgärdas vilket kommunen tagit fasta på. Därmed 
framfördes en önskan om att få hjälp med detta, kommunen bistår med containrar, tömningar av 
dessa och sopsäckar mot att klubbmedlemmar hjälper till med en allmän upprensning under 
senvåren. En önskan framfördes om en samordning mellan flera klubbar i områden för att få ner 
antalet containrar. Mötet ställde sig positivt till att hjälpa till och att samordning sker via Jan-
Anders Månsson. 

− Lars-Erik Blomqvist informerade om Lyckeby BS:s syn på båtplatserna i Lyckebyån och 
kommunen i övrigt där man på vissa platser inte betalar avgift av gammal hävd eller där en 
person betalar avgift vid brygga där flera båtar ligger. Ärendet blev nyligen aktualiserat via 
massmedia. Sekreteraren lovade att frågan skall tas upp i Båtrådet. 
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− Sekreteraren informerade om den mässa som är tänkt att hållas 26 maj 2002, detta skall vara en 
båt- & prylmässa varvid Marinmuseum och Karlskrona kommun numera ses som 
medarrangörer på deras begäran.  

 
§18. Sammanträdets avslutning. 

Sekreteraren tackade för visat intresse och avslutade sammanträdet med att inbjuda till förtäring  
av smörgåstårta och härför lämplig dryck. 
 
 

Karlskrona 2002-03-26 
 
 
 
 
 
 
Ordf. Lars-Olof Johnson   Sekr. Jan-Anders Månsson 
 
 
 
 
 
 
Justeringsman Stig Håkansson   Justeringsman Hans Tornerhjelm 
 
 


